
Politikerinitiativ om äldreboende i centrala Nacka 

Centrala Nacka är på väg in i ett viktigt planeringsskede. Det ska byggas många nya 
bostäder och lokaler. Då är det viktigt att också nya särskilda boenden för äldre byggs i 
den omfattning som efterfrågas. Om det inte finns tillräckligt många platser så är 
valfriheten inget värd. 

Flaskhalsen är mark, planerad för ändamålet. Menar vi dessutom allvar med talet om 
mångfald, så måste det finnas olika alternativ. Vissa vill bo centralt, andra naturnära 
lugnt etcetera. I stadsbyggnadsprocessen måste reservation av mark, eller planering av 
äldreboende i annan byggnad, sätta fart. 

Äldrenämnden behöver få svar på vilka lokaliseringshänsyn som ska tas till befintliga 
boenden såsom Lillängen och Talliden. En annan påverkande faktor är vad Rikshem 
planerar att göra med den äldre byggnad där Tallidens äldreboende bedriver 
verksamhet. Tänker de bygga om, bygga nytt, bygga till eller omlokalisera. 

Oaktat detta är det ytterst angeläget att gamla social- och äldrenämndens identifierade 
behov av särskilt boende i centrala Nacka omedelbart går vidare till 
planeringsprocessen i Miljö- och stadsbyggnad. 

Konkret uttryckt vill vi att äldrenämnden uppmanar miljö- och stadsbyggnadsnämnden 
att planera in ytterligare ett äldreboende i centrala Nacka. 
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